
ÒLa ilálusi� que hem viscut ja et dona molta alegriaÓ

ÒNo et dona res m�s, aix�: ser campi� dÕEspanya no vol dir que ho siguis del

m�nÓ

ÒA par t de lÕOlot hi ha uns equips italians molt potents i tampoc deixem de

banda el Masnou o el ReusÓ

Nuri Soler, al centre de Girona Foto: JOAN SABATER.

Cada campionat �s un m�n i som conscients que ara hem guanyat,

i quan perdem tamb� haurem de saber perdre

El CPA Girona va trencar lÕhegemonia de lÕOlot guanyant el

campionat estatal fa un mes i mig a Avil�s amb Estic aqu�, en el

qual resolien la cerca de Wally. Dissabte a Lleida es tornaran a

veure les cares en el campionat dÕEuropa a Lleida, en la primera

entrega dÕuna hipot�tica revenja que tindr� el seu colof� en el

mundial, a Nantes. Nuri Soler (Girona, 1982) �s lÕentrenadora del

conjunt giron�, que havia estat segon darrere les garrotxines els

darrers anys en la majoria dels campionats f ins que van superar el

Sense opcions olot�, campi� giron� i catal� aquest 2018 i de tots els

t�tols en joc des del 2013.

Com es prepara un campionat, despr�s de guanyar lÕanterior?

LÕafrontem amb molta ilálusi� i moltes ganes, lÕhem treballat molt

per intentar arribar amb un disc segur i per fecte i disminuir el marge

dÕerror. Busquem que ens sur ti molt b�, que �s el m�xim del que

tenim a les nostres mans. I, a par tir dÕaqu�, la classif icaci� ja no

dep�n de nosaltres. Venint dÕun primer lloc en lÕestatal sabem que

tenim possibilitats, i per aix� lÕhem intentat preparar el m�xim de b�.

Que era possible superar lÕOlot sÕintu�a, per�, un cop ha passat, els pot afectar m�s la pressi�?

�s el primer cop que quedem campiones i no �s que sigui el primer cop, per� s� que feia molts anys que cap

equip aconseguia quedar campi� estatal o catal�, superant lÕOlot. Feia molt temps que eren les dominadores, i

afectar, no ho crec. M�s que res, hi ha ilálusi�, estem contentes pel que ja hem aconseguit, que �s una medalla

dÕor, i potser s� que inconscientment tens una mica de pressi�, per�, com que en un europeu no hem guanyat mai

cap medalla, ja seria un repte m�s que aconseguim fos del color que fos. Seria un �xit, una medalla.

Com sÕexplica, amb podis als mundials? Un any no hi eren...

LÕany de Mitjanit, que era un bon any per aconseguir medalla en un europeu, la normativa deia que el segon

dÕEspanya no hi anava i es classif icava directament per al mundial. LÕany abans ja hav�em quedat terceres

dÕEspanya, quar tes dÕEuropa i, del m�n, terceres. El seg�ent vam fer segones dÕEspanya i del mundial, i lÕany

passat vam ser segones dÕEspanya, quar tes dÕEuropa, que vam fer un mal disc i les italianes tamb� por taven uns



balls molt potents aquell any i en canvi en el mundial a la Xina vam superar els dos conjunts italians i vam ser

segones.

Han crescut molt en els �ltims anys i ho han fet a lÕombra de lÕOlot, una pot�ncia de la disciplina. Tenir aquest

referent, que ha fet cr�ixer f ins i tot el coneixement dÕaquest espor t, deu ser molt bo.

S�, �s clar, f ins i tot crec que el nivell crea nivell, i quan ens preguntem per qu� a Girona, a tota la demarcaci�, hi

ha tant nivell, �s perqu� cada any nÕhi ha m�s i seÕn crea m�s... Hi ha m�s equips que anem a competir

internacionalment, m�s clubs: nom�s lÕambient que hi ha en el campionat giron� ja fa que la gent tÕanimi a fer

aquesta modalitat, que els entrenadors ens h�gim de posar les piles s� o s�, perqu� un campionat dÕaqu�, a

Girona, �s gaireb� un mundial, pel nivell que hi ha. I en aquest cas lÕOlot ha estat el pioner, i els altres que ens hi

hem anat posant hem anat creant aquest nivell.

El resultat, en el campionat estatal, va ser molt ajustat, i en el campionat de Catalunya ja sÕhi havien acostat molt.

Pot ser una aler ta per a ells, un est�mul?

Nosaltres som conscients que vam guanyar una medalla dÕor, per� que ja no et dona res m�s, aix�: ser campi�

dÕEspanya no vol dir que ho siguis del m�n, evidentment. SÕha de competir i no oblidem que a par t de lÕOlot hi ha

uns equips italians molt potents i tampoc  deixem de banda el Masnou, o el Reus, en el mundial. Cada campionat

�s un m�n i pot passar de tot, en cap moment anem ref iades i en som conscients, que ara hem guanyat i quan

perdem haurem de saber perdre. Per� ja et dic que fa m�s ilálusi� sentir les sensacions que ha creat el ball

dÕaquest any, sentir el que hem viscut als pavellons... Aix� ja et dona molta alegria independentment dels

resultats. �s clar que acompanya i, al  f inal, treballes per a un resultat. Per� hi ha moments que amb com est�

sent de m�gic aquest any  amb la resposta del p�blic als pavellons, ja �s un gran premi per a nosaltres.

La tem�tica de la coreograf ia tamb� hi inf lueix? Que la seva sigui m�s diver tida, hi ajuda?

S�, realment no t� res a veure el nostre ball amb el seu, �s incomparable. El nostre �s molt m�s simp�tic i diver tit,

com si digu�ssim. I el seu no t� aquest registre, en t� un altre que tamb� �s bo. I a par tir dÕaqu� entres en

valoracions t�cniques del ball, que aix� ja s�n els jutges que hi entenen i que ho veuen. I hi ha la subjectivitat del

jutge, tamb�, que hi ha aquell dia. Aix� en les competicions ho veus que un et posa primer i lÕaltre, tercer. �s una

modalitat que en aquest sentit inclou aquesta subjectivitat.

I forma par t del joc, en punts van ser segones i en valoraci� es van acabar empor tant el t�tol...

�s per un sistema de majoria de jutges: pot ser que un et valori molt i a la puntuaci� et faci ser primer per�, la

resta, vol que tu siguis el primer i per aix� va per majoria i no per punts.
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